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PROTOKÓŁ NR LVI/18 
z obrad LV zwyczajnej Sesji Rady Miasta Grajewo, która odbyła się w dniu 27 września 2018 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Grajewo pod przewodnictwem pani Haliny Muryjas-Rząsy – 

Przewodniczącej Rady Miasta Grajewo. 

 

 Stan liczbowy radnych – 21 

 Radnych obecnych na Sesji – 21 

 Sesję rozpoczęto o godz. 15.30 

 Sesję zakończono o godz. 19.15 

 Sesja nagrywana w wersji audio-video 

 

 

Radni obecni na Sesji RM: 

1. Babul Tomasz 

2. Boć Edward 

3. Chełmińska Scholastyka 

4. Chiliński Ryszard 

5. Chrzanowska-Karwowska Aneta 

6. Dembiński Wiesław 

7. Fadrowski Zbigniew 

8. Fidura Jerzy 

9. Formejster Wojciech 

10. Grabowska Wioleta 

11. Jagielska Henryka 

12. Maleszewski Wojciech 

13. Mścichowski Andrzej 

14. Muryjas-Rząsa Halina 

15. Niewiarowski Andrzej 

16. Opara Anna 

17. Paszkowski Tomasz 

18. Podlaski Kazimierz 

19. Purwin Daniel 

20. Stefańska Monika 

21. Stuchła Marcin 

/Lista obecności stanowi Załącznik nr 1 do Protokołu/ 

W obradach uczestniczyły inne osoby zgodnie z listą obecności, która stanowi Załącznik nr 2 

do Protokołu. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad LVI Sesji Rady Miasta i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Zapytania i interpelacje radnych. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności międzysesyjnej oraz informacje 

z realizacji uchwał. 

5. Raport o stanie realizacji zadań przez placówki oświatowe w roku 2017/2018. 

6. Analiza wykonania budżetu za I półrocze 2018 r. 

7. Informacja dotycząca działalności Spółek Miejskich: PUK, PEC, TBS za 2017 r. i I półrocze 

2018 r. 

8. Informacja z wykonania remontów i inwestycji na majątku gminy (drogi, sieci, komunalne 

nieruchomości zabudowane i inne merytorycznie podlegające analizie komisji). 

9. Informacja na temat funkcjonowania oświetlenia ulicznego w mieście Grajewo – stan na 30 

czerwca 2018 r. 
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10. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu z dotychczasowymi 

dzierżawcami i najemcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat; 

b) oceny aktualności „Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego 

Miasta Grajewo” oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego na obszarze 

miasta Grajewo; 

c) uchylająca uchwałę w sprawie przystąpienia do zmiany „Miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Grajewa, dotyczącego obszaru położonego na osiedlu Jana 

Pawła II”; 

d) wyrażania zgody na podjęcie czynności zmierzających do realizacji Programu „Mieszkanie 

Plus” na terenie miasta Grajewo; 

e) zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych; 

f) powierzenia spółce pod firmą: BIOM Sp. z o. o. z siedzibą w Dolistowie Starym zadania 

miasta Grajewo w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi oraz wyrażenia zgody 

na zawarcie przez miasto Grajewo umowy wykonawczej na świadczenie usług w ogólnym 

interesie gospodarczym w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi, niezbędnej 

dla realizacji projektu pn.: „Biebrzański System Gospodarki Odpadami – etap III – RIPOK”, 

współfinansowanego ze środków Fundusz Spójności w ramach Programu Operacyjnego 

Infrastruktura i Środowisko na lata 2014 – 2020; 

g) powierzenia spółce pod firmą: BIOM Sp. z o. o. z siedzibą w Dolistowie Starym zadania 

miasta Grajewo w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi oraz wyrażenia zgody 

na zawarcie przez miasto Grajewo umowy wykonawczej na świadczenie usług w ogólnym 

interesie gospodarczym w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi, niezbędnej 

dla realizacji projektu pn.: „Biebrzański System Gospodarki Odpadami – etap III – PSZOKI”, 

współfinansowanego ze środków Fundusz Spójności w ramach Programu Operacyjnego 

Infrastruktura i Środowisko na lata 2014 – 2020; 

h) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2018-2027; 

i) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2018 rok. 

11. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 

12. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta z działalności międzysesyjnej.  

13. Przyjęcie protokołu z LV Sesji Rady Miasta. 

14. Wolne wnioski i informacje. 

15. Zamknięcie LVI Sesji Rady Miasta. 

 

ad 1. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Dokonała otwarcia LVI zwyczajnej Sesji Rady Miasta Grajewo, wypowiadając zdanie: „Otwieram 

LVI zwyczajną Sesję Rady Miasta Grajewo”. Na podstawie listy obecności stwierdziła, że na 21 

radnych obecnego składu Rady w obradach aktualnie bierze udział 20 radnych, co stanowi kworum 

i wystarczy do podjęcia prawomocnych uchwał.  

ad 2. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Przedstawiła porządek obrad LVI zwyczajnej Sesji Rady Miasta, który stanowi Załącznik nr 3 

do Protokołu. Poinformowała, że na jej ręce wpłynęły dwa wnioski o zmianę porządku obrad. 

Pierwszy z nich dotyczy wprowadzenia podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Statutu Miasta Grajewo /Załącznik nr 4 do Protokołu/. Zaproponowała, by był 

to nowy pkt 10j – wniosek poddała pod głosowanie. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie wprowadziła do porządku obrad nowy pkt 

10j. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 
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Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie wprowadziła do porządku obrad nowy pkt 10j – przy 20 

głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. 

Drugi wniosek /Załącznik nr 5 do Protokołu/ dotyczy wprowadzenia punktu pn. „Zapoznanie się 

z wynikami kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną Rady Miasta w Centrum Integracji 

Społecznej w Grajewie”. Zaproponowała, by był to nowy pkt 11 – wniosek poddała 

pod głosowanie. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie wprowadziła do porządku obrad nowy pkt 

11. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie wprowadziła do porządku obrad nowy pkt 11 – przy 20 

głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. 

Wobec braku innych wniosków poinformowała, że porządek obrad realizowany będzie 

w następującym brzmieniu: 

1. Otwarcie obrad LVI Sesji Rady Miasta i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Zapytania i interpelacje radnych. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności międzysesyjnej oraz informacje 

z realizacji uchwał. 

5. Raport o stanie realizacji zadań przez placówki oświatowe w roku 2017/2018. 

6. Analiza wykonania budżetu za I półrocze 2018 r. 

7. Informacja dotycząca działalności Spółek Miejskich: PUK, PEC, TBS za 2017 r. i I półrocze 

2018 r. 

8. Informacja z wykonania remontów i inwestycji na majątku gminy (drogi, sieci, komunalne 

nieruchomości zabudowane i inne merytorycznie podlegające analizie komisji). 

9. Informacja na temat funkcjonowania oświetlenia ulicznego w mieście Grajewo – stan na 30 

czerwca 2018 r. 

10. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu z dotychczasowymi 

dzierżawcami i najemcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat; 

b) oceny aktualności „Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego 

Miasta Grajewo” oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego na obszarze 

miasta Grajewo; 

c) uchylająca uchwałę w sprawie przystąpienia do zmiany „Miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Grajewa, dotyczącego obszaru położonego na osiedlu Jana 

Pawła II”; 

d) wyrażania zgody na podjęcie czynności zmierzających do realizacji Programu „Mieszkanie 

Plus” na terenie miasta Grajewo; 

e) zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych; 

f) powierzenia spółce pod firmą: BIOM Sp. z o. o. z siedzibą w Dolistowie Starym zadania 

miasta Grajewo w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi oraz wyrażenia zgody 

na zawarcie przez miasto Grajewo umowy wykonawczej na świadczenie usług w ogólnym 

interesie gospodarczym w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi, niezbędnej 

dla realizacji projektu pn.: „Biebrzański System Gospodarki Odpadami – etap III – RIPOK”, 

współfinansowanego ze środków Fundusz Spójności w ramach Programu Operacyjnego 

Infrastruktura i Środowisko na lata 2014 – 2020; 

g) powierzenia spółce pod firmą: BIOM Sp. z o. o. z siedzibą w Dolistowie Starym zadania 

miasta Grajewo w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi oraz wyrażenia zgody 

na zawarcie przez miasto Grajewo umowy wykonawczej na świadczenie usług w ogólnym 

interesie gospodarczym w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi, niezbędnej 

dla realizacji projektu pn.: „Biebrzański System Gospodarki Odpadami – etap III – PSZOKI”, 



5/17 

współfinansowanego ze środków Fundusz Spójności w ramach Programu Operacyjnego 

Infrastruktura i Środowisko na lata 2014 – 2020; 

h) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2018-2027; 

i) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2018 rok; 

j) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Grajewo. 

11. Zapoznanie się z wynikami kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną Rady 

Miasta w Centrum Integracji Społecznej w Grajewie. 

12. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 

13. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta z działalności międzysesyjnej.  

14. Przyjęcie protokołu z LV Sesji Rady Miasta. 

15. Wolne wnioski i informacje. 

16. Zamknięcie LVI Sesji Rady Miasta. 

 

Poza porządkiem obrad głos oddała przedstawicielom Młodzieżowej Rady Miasta Grajewo – 

Mateuszowi Sarnackiemu, Dawidowi Burzyńskiemu oraz Marcelowi Formejstrowi, którzy wręczyli 

Burmistrzom, Sekretarzowi Miasta oraz całej Radzie Miasta podziękowania za wkład w organizacje 

Grajewo Game Festival. 

Następnie głos zabrał pan Andrzej Jabłoński – Komendant Powiatowy PSP w Grajewie, którzy 

wręczył Burmistrzowi, Radzie Miasta oraz Dyrektorowi MOSiR podziękowania 

za współorganizację VI Wojewódzkich Zawodów Sportowo-Pożarniczych Ochotniczych Straży 

Pożarnych w Grajewie. 

ad 3. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta  

Dokonała otwarcia punktu 3.: „Zapytania i interpelacje radnych”. Przedstawiła wykaz interpelacji 

i wniosków złożonych przez radnych w okresie międzysesyjnym /Załącznik nr 6 do Protokołu/. 

Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Odnosząc się do podziękowań złożonych przez Młodzieżową Radę Miasta zauważył, że nastąpiło 

małe faux pas, gdyż Rada Miasta ma dwóch wiceprzewodniczących, a został wymieniony tylko 

jeden z nich. 

Powiedział, że zdumiewające jest to, że nowo powstały komitet wyborczy, na którego czele stoi 

obecny Burmistrz, wykorzystuje osiągnięcia obecnej Rady Miasta firmując przeprowadzone 

inwestycje swoim logo. Dodał, że niestosowne jest też to, że pełnomocnik tego komitetu od wielu 

miesięcy urzęduje w budynku Urzędu Miasta. W związku z tym zapytał, czy jest on zatrudniony 

w Urzędzie Miasta. 

Pan Ryszard Chiliński – Zastępca Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej 

Powiedział, że taki jest style jego pracy – przebywał Urzędzie Miasta także w czasie innych 

kadencji, a praca radnego nie sprowadza się tylko do głosowań podczas sesji, a wiele spraw można 

załatwić w okresie międzysesyjnym. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Rodziny 

Zadała Burmistrzowi następujące pytania: 

• Czym podyktowana była zmiana Regulaminu organizacyjnego Urzędu Miasta Grajewo? 

• Jak ma się wzrost kosztów zużycia wody na stadionie miejskim do uchwały w sprawie 

budżetu obywatelskiego? 

Pan Zbigniew Fadrowski – Radny Miasta 

Zapytał, jaka jest wartość inwestycji budowy chodnika na ul. 9 PSK i jak ma się ona w stosunku 

do cen rynkowych. 

Pan Jerzy Fidura – Radny Miasta 

Zapytał, czy odbyło się spotkanie z prezesem firmy Agrocentrum,  a jeśli tak, to jakie zapadły 

ustalenia. Poruszył tez kwestię kanalizacji sanitarnej w ul. Legionistów, ul. Spokojnych 

i okolicznych. 
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Pan Tomasz Babul – Radny Miasta 

Zapytał, czy w tym roku ruszy inwestycja na tzw. Alternatywach (Os. Południe). 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta  

W związku z brakiem innych zgłoszeń stwierdziła, że odpowiedzi zostaną udzielone w punkcie 12. 

lub wcześniej, przy okazji omawiania spraw merytorycznie związanych z poruszanymi w pytaniach 

tematami. Dodała, że obecnie na Sali obrad znajduje się 21 radnych. 

ad 4. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zgodnie z porządkiem obrad zwróciła się z prośbą do Burmistrza o przedstawienie sprawozdania 

z działalności w okresie międzysesyjnym. Poinformowała, że w dyspozycji państwa Radnych 

są informacje na temat realizacji uchwał Rady Miasta Grajewo, które zostały podjęte podczas 

L Sesji Rady Miasta, stąd też ich przedstawianie wydaje się zbędne /Informacje stanowią 

Załącznik nr 7 do Protokołu/. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Przedstawił sprawozdanie Burmistrza Miasta Grajewo z kierowania bieżącymi sprawami miasta 

oraz z odbytych spotkań, wyjazdów służbowych, działań wielokierunkowych, tj. reprezentowania 

miasta Grajewo na zewnątrz. Przedstawił również sprawozdanie z podpisanych Zarządzeń 

Burmistrza jako organu wykonawczego miasta w okresie od poprzedniej zwyczajnej sesji Rady 

Miasta, tj. od dnia 29 sierpnia 2018 roku do dnia dzisiejszego /Sprawozdanie stanowi Załącznik 

nr 8 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wobec braku pytań zwróciła się do Rady Miasta o przyjęcie sprawozdania Burmistrza Miasta                    

z działalności międzysesyjnej oraz informacji z realizacji uchwał podjętych na L Sesji Rady Miasta 

– w drodze głosowania. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Burmistrza Miasta 

z działalności międzysesyjnej, w tym z podpisanych zarządzeń w okresie międzysesyjnym, 

tj. od dnia 29 sierpnia 2018 roku do dnia dzisiejszego oraz informacje z realizacji uchwał 

podjętych na L Sesji Rady Miasta. 

Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności 

międzysesyjnej, w tym z podpisanych zarządzeń w okresie międzysesyjnym, tj. od dnia 29 sierpnia 

2018 roku do dnia dzisiejszego oraz informacje z realizacji uchwał podjętych na L Sesji Rady 

Miasta – przy 21 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. Podziękowała Panu Burmistrzowi 

za przygotowanie i przedstawienie sprawozdania. 

ad 5. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący raportu o stanie realizacji zadań przez placówki oświatowe w roku 

2017/2018 /Informacja stanowi Załącznik nr 9 do Protokołu/. Zapytała, czy do przedmiotowego 

materiału będą jakieś uwagi bądź wnioski. Wobec braku zgłoszeń do zarządziła głosowanie 

nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła raport o stanie realizacji zadań 

przez placówki oświatowe w roku 2017/2018. 

Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła raport o stanie realizacji zadań przez placówki 

oświatowe w roku 2017/2018– przy 21 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. 
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ad 6. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący wykonania budżetu za I półrocze 2018 r. /Informacja stanowi 

Załącznik nr 10 do Protokołu/. Poinformowała, że Regionalna Izba Obrachunkowa w Białystoku 

pozytywnie oceniła przedmiotowy dokument /Uchwała RIO stanowi Załącznik nr 11 

do Protokołu/. Zapytała, czy do tego tematu są jakieś pytania bądź uwagi. Wobec ich braku 

zwróciła się z prośbą do przewodniczącej poniedziałkowego wspólnego posiedzenia stałych 

Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Rodziny 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 24 września 2018 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowe sprawozdanie /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 12 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad przyjęciem sprawozdania z wykonania budżetu za I półrocze 2018 r. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym przyjęła sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 

2018 r. 

Głosowanie: 18 głosów za, 0 przeciw, 2 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta przyjęła sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 2018 r. – 

przy 18 głosach za, 0 przeciw i 2 wstrzymujących się.  

ad 7. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący informacji na temat funkcjonowania spółek miejskich PUK, PEC, TBS 

w 2017 r. oraz w I półroczu 2018 r. Poinformowała, że radni dysponują materiałem przygotowanym 

przez prezesów spółek /Informacje stanowią Załączniki nr 13– 15 do Protokołu/. Zapytała, 

czy do tego materiału będą jakieś pytania. Wobec ich braku zwróciła się z prośbą 

do przewodniczącej poniedziałkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta 

o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Rodziny 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 24 września 2018 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowe informacje /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 12 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym przyjęła informacje na temat funkcjonowania spółek 

miejskich PUK, PEC, TBS w 2017 r. oraz w I półroczu 2018 r. 

Głosowanie: 19 głosów za,0 przeciw, 1 wstrzymujący się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta przyjęła informacji na temat funkcjonowania spółek miejskich PUK, 

PEC, TBS w 2017 r. oraz w I półroczu 2018 r – przy 19 głosach za, 0 przeciw i 1 wstrzymującym 

się. 

ad 8. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący informacji z wykonania remontów i inwestycji na majątku gminy 

(drogi, sieci, komunalne nieruchomości zabudowane i inne merytorycznie podlegające analizie 

komisji) /Informacja stanowi Załącznik nr 16 do Protokołu/. Zapytała, czy do tego tematu są 

jakieś pytania bądź uwagi. Wobec ich braku zwróciła się z prośbą do przewodniczącej 
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poniedziałkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii 

w tej sprawie. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Rodziny 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 24 września 2018 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 12 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad przyjęciem przedmiotowej informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła informację z wykonania remontów 

i inwestycji na majątku gminy (drogi, sieci, komunalne nieruchomości zabudowane i inne 

merytorycznie podlegające analizie komisji). 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła informację z wykonania remontów i inwestycji 

na majątku gminy (drogi, sieci, komunalne nieruchomości zabudowane i inne merytorycznie 

podlegające analizie komisji) – przy 20 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. 

ad 9. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący informacji na temat funkcjonowania oświetlenia ulicznego w mieście 

Grajewo – stan na 30 czerwca 2018 r. /Informacja stanowi Załącznik nr 17 do Protokołu/. 

Zapytała, czy do tego tematu są jakieś pytania bądź uwagi. Wobec ich braku zwróciła się z prośbą 

do przewodniczącej poniedziałkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta 

o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Rodziny 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 24 września 2018 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 12 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad przyjęciem przedmiotowej informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła informację na temat 

funkcjonowania oświetlenia ulicznego w mieście Grajewo – stan na 30 czerwca 2018 r. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła informację na temat funkcjonowania oświetlenia 

ulicznego w mieście Grajewo – stan na 30 czerwca 2018 r. – przy 20 głosach za, 0 przeciw 

i 0 wstrzymujących się. 

Następnie o godz. 17.00 zarządziła przerwę w obradach. Wznowienie LVI Sesji Rady Miasta 

nastąpiło o godz. 17.15. 

ad 10. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Dokonała otwarcia punktu 8. porządku obrad, dotyczącego podjęcia pakietu uchwał. 

ad 10a 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnych umów dzierżawy i najmu z dotychczasowymi dzierżawcami i najemcami mającymi 

umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat. Zapytała, czy do tego tematu są jakieś pytania bądź 

uwagi. Wobec ich braku zwróciła się z prośbą do przewodniczącej poniedziałkowego wspólnego 

posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 
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Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Rodziny 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 24 września 2018 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 12 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr LVI/417/18 w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu z dotychczasowymi 

dzierżawcami i najemcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr LVI/417/18 w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu z dotychczasowymi dzierżawcami 

i najemcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat /Uchwała stanowi Załącznik 

nr 18 do Protokołu/ przy 20 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

ad 10b 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie oceny aktualności „Studium 

Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Grajewo” oraz miejscowych 

planów zagospodarowania przestrzennego na obszarze miasta Grajewo. Zapytała, czy do tego 

tematu są jakieś pytania bądź uwagi. Wobec ich braku zwróciła się z prośbą do przewodniczącej 

poniedziałkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii 

w tej sprawie. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Rodziny 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 24 września 2018 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 12 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym podjęła Uchwałę Nr LVI/418/18 w sprawie oceny 

aktualności „Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta 

Grajewo” oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego na obszarze miasta 

Grajewo. 

Głosowanie: 19 głosów za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta podjęła Uchwałę Nr LVI/418/18 w sprawie oceny aktualności 

„Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Grajewo” 

oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego na obszarze miasta Grajewo 

/Uchwała stanowi Załącznik nr 19 do Protokołu/ przy 19 głosach za, 0 przeciw, 

1 wstrzymującym się. 

ad 10c 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały uchylającej uchwałę w sprawie przystąpienia 

do zmiany „Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Grajewa, dotyczącego obszaru 

położonego na osiedlu Jana Pawła II”. Zapytała, czy do tego tematu są jakieś pytania bądź uwagi. 

Wobec ich braku zwróciła się z prośbą do przewodniczącej poniedziałkowego wspólnego 

posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 
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Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Rodziny 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 24 września 2018 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 12 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym podjęła Uchwałę Nr LVI/419/18 uchylającą uchwałę 

w sprawie przystąpienia do zmiany „Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Grajewa, dotyczącego obszaru położonego na osiedlu Jana Pawła II”. 

Głosowanie: 19 głosów za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta podjęła Uchwałę Nr LVI/419/18 uchylającą uchwałę w sprawie 

przystąpienia do zmiany „Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Grajewa, 

dotyczącego obszaru położonego na osiedlu Jana Pawła II” /Uchwała stanowi Załącznik nr 20 

do Protokołu/ przy 19 głosach za, 0 przeciw, 1 wstrzymującym się. 

ad 10d 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie wyrażania zgody na podjęcie 

czynności zmierzających do realizacji Programu „Mieszkanie Plus” na terenie miasta Grajewo. 

Zapytała, czy do tego tematu są jakieś pytania bądź uwagi. Wobec ich braku zwróciła się z prośbą 

do przewodniczącej poniedziałkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta 

o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Rodziny 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 24 września 2018 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 12 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr LVI/420/18 w sprawie 

wyrażania zgody na podjęcie czynności zmierzających do realizacji Programu „Mieszkanie 

Plus” na terenie miasta Grajewo. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr LVI/420/18 w sprawie wyrażania 

zgody na podjęcie czynności zmierzających do realizacji Programu „Mieszkanie Plus” na terenie 

miasta Grajewo /Uchwała stanowi Załącznik nr 21 do Protokołu/ przy 20 głosach za, 0 przeciw, 

0 wstrzymujących się. 

ad 10e 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych. Zapytała, czy do tego tematu są jakieś pytania bądź uwagi. Wobec ich braku zwróciła się 

z prośbą do przewodniczącej poniedziałkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady 

Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 
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Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Rodziny 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 24 września 2018 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 12 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr LVI/421/18 w sprawie 

zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr LVI/421/18 w sprawie zaliczenia 

drogi do kategorii dróg gminnych /Uchwała stanowi Załącznik nr 22 do Protokołu/ przy 20 

głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

ad 10f 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie powierzenia spółce pod firmą: 

BIOM Sp. z o. o. z siedzibą w Dolistowie Starym zadania miasta Grajewo w zakresie gospodarki 

odpadami komunalnymi oraz wyrażenia zgody na zawarcie przez miasto Grajewo umowy 

wykonawczej na świadczenie usług w ogólnym interesie gospodarczym w zakresie gospodarki 

odpadami komunalnymi, niezbędnej dla realizacji projektu pn.: „Biebrzański System Gospodarki 

Odpadami – etap III – RIPOK”, współfinansowanego ze środków Fundusz Spójności w ramach 

Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko na lata 2014 – 2020. Zapytała, czy do tego 

tematu są jakieś pytania bądź uwagi. 

Pan Zbigniew Fadrowski – Radny Miasta 

Zapytał, czy są plany budowy instalacji spalarni odpadów w Grajewie. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Powiedział, że nie ma takich planów, a dodatkowo instalacje te nie leżą na terenie naszego miasta. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wobec braku innych pytań zwróciła się z prośbą do przewodniczącej poniedziałkowego wspólnego 

posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Rodziny 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 24 września 2018 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 12 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym podjęła Uchwałę Nr LVI/422/18 w sprawie powierzenia 

spółce pod firmą: BIOM Sp. z o. o. z siedzibą w Dolistowie Starym zadania miasta Grajewo 

w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi oraz wyrażenia zgody na zawarcie przez 

miasto Grajewo umowy wykonawczej na świadczenie usług w ogólnym interesie 

gospodarczym w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi, niezbędnej dla realizacji 

projektu pn.: „Biebrzański System Gospodarki Odpadami – etap III – RIPOK”, 

współfinansowanego ze środków Fundusz Spójności w ramach Programu Operacyjnego 

Infrastruktura i Środowisko na lata 2014 – 2020. 

Głosowanie: 17 głosów za, 0 przeciw, 3 wstrzymujące się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta podjęła Uchwałę Nr LVI/422/18 w sprawie powierzenia spółce 

pod firmą: BIOM Sp. z o. o. z siedzibą w Dolistowie Starym zadania miasta Grajewo w zakresie 
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gospodarki odpadami komunalnymi oraz wyrażenia zgody na zawarcie przez miasto Grajewo 

umowy wykonawczej na świadczenie usług w ogólnym interesie gospodarczym w zakresie 

gospodarki odpadami komunalnymi, niezbędnej dla realizacji projektu pn.: „Biebrzański System 

Gospodarki Odpadami – etap III – RIPOK”, współfinansowanego ze środków Fundusz Spójności 

w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko na lata 2014 – 2020 /Uchwała 

stanowi Załącznik nr 23 do Protokołu/ przy 17 głosach za, 0 przeciw, 3 wstrzymujących się. 

ad 10g 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie powierzenia spółce pod firmą: 

BIOM Sp. z o. o. z siedzibą w Dolistowie Starym zadania miasta Grajewo w zakresie gospodarki 

odpadami komunalnymi oraz wyrażenia zgody na zawarcie przez miasto Grajewo umowy 

wykonawczej na świadczenie usług w ogólnym interesie gospodarczym w zakresie gospodarki 

odpadami komunalnymi, niezbędnej dla realizacji projektu pn.: „Biebrzański System Gospodarki 

Odpadami – etap III – PSZOKI”, współfinansowanego ze środków Fundusz Spójności w ramach 

Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko na lata 2014 – 2020. Zapytała, czy do tego 

tematu są jakieś pytania bądź uwagi. Wobec ich braku zwróciła się z prośbą do przewodniczącej 

poniedziałkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii 

w tej sprawie. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Rodziny 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 24 września 2018 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 12 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr LVI/423/18 w sprawie 

powierzenia spółce pod firmą: BIOM Sp. z o. o. z siedzibą w Dolistowie Starym zadania 

miasta Grajewo w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi oraz wyrażenia zgody 

na zawarcie przez miasto Grajewo umowy wykonawczej na świadczenie usług w ogólnym 

interesie gospodarczym w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi, niezbędnej 

dla realizacji projektu pn.: „Biebrzański System Gospodarki Odpadami – etap III – 

PSZOKI”, współfinansowanego ze środków Fundusz Spójności w ramach Programu 

Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko na lata 2014 – 2020. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr LVI/423/18 w sprawie powierzenia 

spółce pod firmą: BIOM Sp. z o. o. z siedzibą w Dolistowie Starym zadania miasta Grajewo 

w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi oraz wyrażenia zgody na zawarcie przez miasto 

Grajewo umowy wykonawczej na świadczenie usług w ogólnym interesie gospodarczym 

w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi, niezbędnej dla realizacji projektu pn.: „Biebrzański 

System Gospodarki Odpadami – etap III – PSZOKI”, współfinansowanego ze środków Fundusz 

Spójności w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko na lata 2014 – 2020 

/Uchwała stanowi Załącznik nr 24 do Protokołu/ przy 20 głosach za, 0 przeciw, 

0 wstrzymujących się. 

ad 10h 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej miasta Grajewo na lata 2018-2027. Zapytała, czy do tego tematu są jakieś pytania bądź 

uwagi. Wobec ich braku zwróciła się z prośbą do przewodniczącej poniedziałkowego wspólnego 

posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 
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Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Rodziny 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 24 września 2018 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 12 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym podjęła Uchwałę Nr LVI/424/18 w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2018-2027. 

Głosowanie: 19 głosów za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta podjęła Uchwałę Nr LVI/424/18 w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2018-2027 /Uchwała stanowi Załącznik nr 25 

do Protokołu/ przy 19 głosach za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

ad 10i 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Grajewo 

na 2018 rok. Zapytała, czy do tego tematu są jakieś pytania bądź uwagi. Wobec ich braku zwróciła 

się z prośbą do przewodniczącej poniedziałkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady 

Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Rodziny 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 24 września 2018 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 12 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym podjęła Uchwałę Nr LVI/425/18 w sprawie zmian 

w budżecie miasta Grajewo na 2018 rok. 

Głosowanie: 17 głosów za, 0 przeciw, 3 wstrzymujące się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta podjęła Uchwałę Nr LVI/425/18 w sprawie zmian w budżecie miasta 

Grajewo na 2018 rok /Uchwała stanowi Załącznik nr 26 do Protokołu/ przy 17 głosach za, 

0 przeciw, 3 wstrzymujących się. 

ad 10j 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Statutu Miasta Grajewo. Zapytała, czy do tego tematu są jakieś pytania bądź uwagi. Wobec 

ich braku zwróciła się z prośbą do przewodniczącej poniedziałkowego wspólnego posiedzenia 

stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Rodziny 

Poinformowała, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 24 września 2018 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 12 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 
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Rada Miasta w głosowaniu jawnym podjęła Uchwałę Nr LVI/426/18 zmieniającą uchwałę 

w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Grajewo. 

Głosowanie: 18 głosów za, 0 przeciw, 2 wstrzymujące się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta podjęła Uchwałę Nr LVI/426/18 zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia Statutu Miasta Grajewo /Uchwała stanowi Załącznik nr 27 do Protokołu/ przy 18 

głosach za, 0 przeciw, 2 wstrzymujących się. 

ad 11. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt porządku obrad dotyczący kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną 

Rady Miasta w Centrum Integracji Społecznej w Grajewie. 

Pan Ryszard Chiliński – Zastępca Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej 

Przedstawił wyniki kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną w Centrum Integracji 

Społecznej w Grajewie, zwarte w Protokole nr 47/18 Komisji Rewizyjnej. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zapytała, czy do tego sprawozdania są jakieś uwagi bądź pytania. Wobec ich braku zarządziła 

głosowanie nad jego przyjęciem. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Komisji Rewizyjnej 

z kontroli przeprowadzonej w Centrum Integracji Społecznej w Grajewie. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli 

przeprowadzonej w Centrum Integracji Społecznej w Grajewie przy 20 głosach za, 0 przeciw, 

0 wstrzymujących się. 

ad 12. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski zgłoszone 

przez Państwa Radnych w punkcie 3. Następnie zwróciła się do Burmistrza o udzielenie 

odpowiedzi na zadane pytania bądź wskazanie osoby, która tej odpowiedzi udzieli. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Odpowiadając na stwierdzenie Pana Kazimierza Podlaskiego dotyczące Młodzieżowej Rady Miasta 

Grajewo powiedział, że to oni decydują, komu mają podziękować. Widocznie młodzież stwierdziła, 

że wiceprzewodniczący Wojciech Maleszewski nie angażował się zbytnio w pomoc przy 

organizowanych przez nich przedsięwzięciach. 

Odpowiadając na stwierdzenie Pana Kazimierza Podlaskiego dotyczące komitetu wyborczego 

powiedział, że od tygodnia jest on kandydatem na stanowisko burmistrza z tego komitetu, w którym 

jest także większość obecnych radnych i nie rozumie, dlaczego nie mogliby oni chwalić się tym, 

czego dokonali w ciąg kadencji. 

Pan Ryszard Chiliński – Zastępca Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej 

Powiedział, że nie jest pracownikiem Urzędu Miasta – wypełnia jedynie obowiązki radnego, 

który otrzymał mandat w wyborach. Dodał, że jego częsta obecność w Urzędzie podyktowana jest 

koniecznością rozwiązywania problemów mieszkańców. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Odpowiadając na pytanie Pani Moniki Stefańskiej dotyczące zmiany Regulaminu organizacyjnego 

Urzędu Miasta Grajewo powiedział, że zmiany te dotyczą awansów stanowiskowych 

bez podwyżek. 

Odpowiadając na pytanie Pani Moniki Stefańskiej dotyczące opłat za energię potrzebną do poboru 

wody do nawodnienia boisk powiedział, że była susza i maszyny nawadniające musiały ciągle 

pracować. 
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Odpowiadając na pytanie Pana Zbigniewa Fadrowskiego dotyczące inwestycji budowy chodnika 

na ul. 9 PSK i stosunku jej ceny do cen rynkowych powiedział, że ceny ostatnio bardzo mocno 

wzrosły w różnych branżach, na materiały trzeba czekać, a ich ceny również rosną. W przypadku 

tej inwestycji były dwie oferty, z których najkorzystniejszą złożył grajewski PUK. 

Pan Zbigniew Fadrowski – Radny Miasta 

Zapytał, jak oferta PUK Sp. z o. o. ma się w stosunku do realnych cyn rynkowych. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Powiedział, że grajewski PUK złożył o około 23% niższą ofertę, niż środki, które mieliśmy 

zabezpieczone na tę inwestycję. Dodał, że obecnie to wykonawcy stawiają warunki, 

a nie inwestorzy. 

Odpowiadając na pytanie Pana Jerzego Fidury dotyczące spotkania z prezesem firmy Agrocentrum 

powiedział, że umieszczamy tam stację badania jakości powietrza, która będzie w systemie 

ogólnopolskim. Dodał, że 29 kwietnia 2011 r. wydana została decyzja dotycząca budowy zakładu. 

Kolejna decyzja została wydana 19 września 2014 r. Obie podpisał Adam Kiełczewski, a dzisiaj 

to my stoimy przed dylematem, co robić dalej. Pozwolenie na budowę zostało wydane 11 lutego 

2015 r. przez Starostwo Powiatowe w Grajewie. Spotkań z prezesem było wiele. Zapewnił, 

że będzie robił wszystko, żeby ten problem rozwiązać. 

Pan Jerzy Fidura – Radny Miasta 

Zapytał, ile obecny Burmistrz wydał decyzji środowiskowych oraz o warunkach zabudowy 

dla Agrocentrum. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Powiedział, że radny Fidura po 4 latach bycia radnym powinien wiedzieć jak wygląda ścieżka 

administracyjna – temat obudował szerokim kontekstem merytorycznym. 

Odpowiadając na pytanie Pana Jerzego Fidury dotyczące ul.: Legionistów, Spokojnej i innych 

powiedział, że jesteśmy w trakcie inwestycji, czekamy na przebicie się pod ul. Wojska Polskiego, 

co nastąpi w przyszłym roku. 

Odpowiadając na pytanie Pana Tomasz Babula dotyczące inwestycji na tzw. Alternatywach 

powiedział, że obecnie jesteśmy w trakcie procedury wydawania warunków zabudowy. 

Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Przeprosił Młodzieżową Radę Miasta za swoją wcześniejszą wypowiedź na temat wręczanych 

przez nią podziękowań. Zapytał też, czy moralne jest publikowanie osiągnieć obecnej Rady Miasta 

na profilu społecznościowym nowo powstałego komitetu wyborczego, zamiast na profilu miasta. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Odpowiedział, że mapa inwestycji jest na stronie internetowej Urzędu Miasta i każdy może 

ją odwiedzić. 

Pan Ryszard Chiliński – Zastępca Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej 

Powiedział, że taka sytuacja jest jak najbardziej moralna, gdyż w komitecie tym są także obecni 

radni, którzy mają prawa chwalić się swoimi osiągnięciami. 

Pani Anna Domitrz – mieszkanka Grajewa 

Poruszyła problem firmy Agrocentrum. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Powiedział, że zależy mu na rozwiązaniu tego problemu i zrobi wszystko, by go rozwiązać. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku innych zgłoszeń uznała ten punkt porządku obrad za zrealizowany. 

ad 13. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wypełniając porządek obrad, przedstawiła sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta Grajewo 

z działalności w okresie międzysesyjnym /Sprawozdanie stanowi Załącznik nr 28 do Protokołu/ 

w zakresie: 

a) organizowania i przewodniczenia pracom Rady Miasta; 

b) kontaktu z mieszkańcami Grajewa; 

c) reprezentowania Rady Miasta na zewnątrz. 
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Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać głos w kwestii przedstawionego 

sprawozdania. Wobec braku zgłoszeń zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym przyjęła sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta 

Grajewo z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta przyjęła sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta Grajewo 

z działalności w okresie międzysesyjnym – przy 15 głosach za, 0 przeciw i 1 wstrzymującym się. 

Podziękowała Radzie za tę decyzję, a także pracownikom Urzędu Miasta za wszelką pomoc 

w codziennej pracy. 

ad 14. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wypełniając porządek posiedzenia, przyjęciu poddała protokół z LV Sesji Rady Miasta, 

który udostępniony był na stronie z materiałami, wyłożony był w Biurze Rady Miasta, a obecnie 

znajduje się w sali obrad. Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby wnieść uwagi 

lub zgłosić wnioski do treści protokołu. W związku z brakiem zgłoszeń zarządziła głosowanie. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła Protokół Nr LV/18  z obrad LV 

zwyczajnej sesji Rady Miasta z dnia 29 sierpnia 2018 roku – bez wprowadzania zmian 

w jego treści. 

Głosowanie: 18 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła Protokół Nr LV/18 z obrad LV zwyczajnej Sesji 

Rady Miasta z dnia 29 sierpnia 2018 roku – bez wprowadzania zmian w jego treści – przy 18 

głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. 

ad 15. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła realizację punktu: „Wolne wnioski i informacje”. Poinformowała o piśmie Dyrektora 

regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Białymstoku /Załącznik nr 29 do Protokołu/. 

Pan Ryszard Chiliński – Zastępca Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej 

Podziękował wszystkim, którzy przyczynili się do organizacji Pikniku Familijno-Patriotycznego. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Podziękowała mieszkańcom, radnym, Burmistrzowi, Zastępcy Burmistrza, pracownikom Urzędu 

Miasta i jednostek organizacyjnych miasta, pracownikom spółek miejskich, parlamentarzystom 

oraz proboszczom grajewskich parafii za współpracę podczas VII Kadencji Rady Miasta Grajewo. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

W imieniu swoim i pracowników Urzędu Miasta podziękował za miłe słowa i wyróżnienia od Rady 

Miasta. 

Pan Wiesław Dembiński – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

W imieniu swoim i radnych podziękował Przewodniczącej Rady Miasta za merytoryczne i sprawne 

prowadzenie sesji Rady Miasta. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

W związku z brakiem innych zgłoszeń, uznała ten punkt porządku za zrealizowany. 

ad 16. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 19.15 zamknęła LVI Sesję Rady Miasta 

Grajewo, wypowiadając następujące słowa: „Zamykam LVI zwyczajną Sesję Rady Miasta 

Grajewo”. 
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Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokolant 

 

 

Barbara Poniatowska 

Przewodnicząca Rady Miasta 

 

 

 mgr Halina Muryjas-Rząsa 

 

 

 

 

 

Załączniki znajdują się do wglądu w Biurze Rady Miasta Grajewo. 

Retransmisja obrad dostępna pod adresem: 

 

http://bip.um.grajewo.pl/rada_miasta_grajewo/transmisje_z_sesji_rady_miasta/ 

  


